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Ungdomsrådet PS 03.02.2020 

 
Skuret på fotballbana 
 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Ungdomsrådet har hatt denne saka oppe i ungdomsrådsmøte 15.10.2019 og ungdomsrådsmøte 
19.11.2019. I det siste møte fortalde rådmannen sin representant at dei må ta kontakt med 
idrettslaget.  

Vurdering 
Viss ungdomsrådet ønskjer at skuret på fotballbana skal verte endra, må dei ta kontakt med 
idrettslaget.  

Konklusjon 
Ungdomsrådet tek kontakt med idrettslaget og fortel kva ynske dei har for skuret på fotballbana.  

 
 

Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet tek kontakt med idrettslaget og fortel kva ynske dei har for skuret på fotballbana. 

 
 

Ungdomsrådet - 007/20 
 

U - behandling: 
Otto Andre Nordby informerte om arbeidsgrupper som kommunestyret truleg skal sette ned, og at 
dei vil føreslå at det vert ein representant frå Ungdomsrådet i nokre av dei gruppene. Det vert blant 
anna føreslått ei arbeidsgruppe som skal arbeide med skuret på fotballbana. 
Felles framlegg: Saka vert teke til orientering. 
 

U - vedtak: 
Saka vert teke til orientering. 
Samrøystes vedteke. 
 
 
 
 


